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Protokoll fiirt vid s§rrelsesammanträde för Forbundet fiir Ekoparken 1999-04-27 päkansliet vid Stora
Skuggan

Närvarande: Nils Ahlström, Birgitta Bergquist (fr.p.5), Richard Murray, Peter Schantz, Claes
Trygger, Henrik Waldenström, adjungerad Stefan Lundberg.

Frånvarande: Anne Murray (återbud), Ole Settergren (återbud), Jill Westermark.(återbud).

1. Ordforanden hälsade stlrelsen välkommen till kansliet.
2. Föregående protokoll genomgicks och godkändes.
3. Peter rapporterade från Samverkansgruppen. Kungliga Djurgårdsforvaltningen skall göra

punktinventeringar av nyckelbiotoper och följa dessa långsiktigt men saknar finansiering.
Liinsstyrelsens miljövårdsenhet presenterade ett arbete som bygger på överläggningar avhistoriska
kartor i parken.

4. Henrik rapporterade att Fastighetsverket efter mångårig vanskötsel nu vill riva Annero.
5. Fysikcentrumkampanjen på internet har stoppats av Telenordia på oklara grunder. I brev anges att

forbundet skulle ha brutit mot en punkt i avtalet som förbjuder "marknadsföring via utskick till e-
postadresser (s.k. spamming/mail-bombing) om mottagama ej i förväg givit sitt godkännande." I
brevel anges inte att abonnemanget skall stiingas av. Likväl fungerar inte intemd-uppkopplingen.
Peter kontaktar Telenordia. Om avsliingning skem. p.g.a. kampanjen skall Peter omedelbart göra ett
pressmeddelande med en protest.

6. Richard rapporterade atthan begärt ett mote med miljöminister Kjell Larsson.
7 . Peter meddelade att han inte hunnit med nya framstotar om en hearing i riksdagen om lagen och

dess tillämpning.
8. Richard hanterar overklagande till regeriagen av daaljplanen ftir Margareteborg. Liinsstyrelsens

avslag innehåller ingen argumentering i våra frågor, varfiir overklagandet kan bygga på den
tidigare skrivelsen.

9. Norrenergi i Solna vill elda med tallbecksolja. Birgitta kontaktar Solna-Sundbyberg
naturs§ddsforening fiir att 6 dessa att bevaka iirendet.

10. Ordforandekonferensen kommer att äga rum på Stora Gustavsborg i Bergianska trädgården kl 18
den l8 maj. Nils ordnar fortiiring. Erik-Casten Carlberg håller öredrag om miljöbalken. Per
Björkman och Joans Ebbesson är vidtalade som kommentatorer.

11. Utskick av årsmotesprotokoll, policyprogram m.m. nästan klart. Peter hjälper Birgitta med det
sista. Richard skriver forsättsblad och mailar detta omgående till Birgitta.

12. Revisom Lennart Mellbin har avgått. Birgitta underrät[ar valberedningen genom Bo Sveddn.
13. Stefan Lundberg tillfrågades om möjligheten att fora forskningsprogrammet Stad och Natur i

balans vidare. Stefan funderar på saken och skall av Peter ffi ett ex. av forskningsprogrammet.
14. Stefan friredrog Naturhistoriska riksmus6ets miljögrupps remissvar på Åtgirdsplan mark,

Naturhistoriska riksmuseet. Planen ryrnmer en mängd illavarslande åtgärder. En ny parkering
planeras vid Bergiusvägen, norr museet planeras kalhuggning av ekbacke, siorl rurderjordiskt
bygge i kullen bakom museet planeras med transportvägar som kan skada biotoperna runt museet.
En positiv åtgar{ dcck lågt prioriterad av Fastighetsverket, är afi, restaurera Vega-dammen genom
att Sdla den med vatten. Stockholms naturskyddsf<irening bevakar årendet. Richard skriver till
Fastighetsverkets chef med begäran om samråd fore beslut i frågor av detta slag.

15. Nästa styrelsemote 3 juni kl 18 Stromma kanal, Skeppsbron 22,kod6257.
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